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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, a miniszterelnök kabinetfőnöke 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem fontos a magát nemzetinek valló 
kormánynak az egyik legfontosabb történelmi emlékhelyünk?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Ópusztaszeri Nemzeti Történeti Emlékpark hazánk történelmének fontos helyszíne, az 
összmagyarság találkozóhelye. A park alkotóelemei külön-külön is nagyon komoly értékkel bírnak 
minden magyar ember számára. Gondoljunk csak például az 1800 nm-es Feszty-körképre, a 
hangulatos skanzenra, a monumentális honfoglalási emlékműre, a Szer monostorra, vagy a Csete 
jurtákra, de sokáig lehetne még sorolni a látnivalókat.

Az Emlékpark mind kulturális, mind turisztikai szempontból kiemelkedően fontos értékkel 
rendelkezik, ezért az államnak kötelessége gondoskodnia arról, hogy a jó állapotát megőrizze és 
folyamatosan fejlessze. Ezzel szemben a kormány a terület fontosságához és 55 hektáros 
nagyságához képest nagyon alacsony összeget különít el a költségvetésben ezen célokra. Ezt 
személyesen is tapasztaltam, hiszen az elmúlt időszakban is ellátogattam Ópusztaszerre, hogy saját 
szememmel is lássam, hogy milyen állapotban van jelenleg. Sajnálatos módon azt kellett 
tapasztalnom, hogy nagyon meglátszik a parkon a pénztelenség, hiszen a Csete-jurták kettő 
kivétellel zárva vannak, ahogy számos más épület sem látogatható az állapota miatt, jó néhány 
szobor, emléktábla felújításra szorulna, ahogy a skanzen egyes épületei vagy épületrészei is.

Az Ópusztaszeri Nemzeti Történeti Emlékpark megőrzése, lehető legszebb állapotban tartása fontos
feladata lenne a kormánynak, hiszen az összmagyarság szempontjából fontos kulturális 
jelentőséggel bír.

Kérem, hogy válaszában ne arra hivatkozzon, hogy 1-1 épületet az elmúlt években felújítottak már, 
mint ahogy azt írásban is tette, hiszen van ott vagy másik 100 épület, és még egyszer kiemelném, 



hogy óriási területről van szó és szégyenletes módon összességében rossz állapot uralkodik a 
területen.

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérdezném tehát Öntől, hogy miért nem fontos a magát nemzetinek valló kormánynak az egyik 
legfontosabb történelmi emlékhelyünk? Miért nem támogatják nagyobb mértékben, hogy megóvják 
a folyamatos leépüléstől?

Várom érdemi válaszát!
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